
Protokollanmärkning till Årsmötet 24 mars.

Jag, Silvia Siba. Protokolljusterare har tagit del av protokollet och godkänner ej detta.
Som protokolljusterare vid det det digitala årsmötet den 24 mars vill jag betyda vikten av att det är 
tydligt i protokollet hur godkännandet av paragraf 15 gick till. 

Det har av medlemmarna begärts en sluten votering angående denna punkt. Sluten votering 
genomförs och resultatet är att valberedningens förslag bifalles med 17 röster JA och 8 röster NEJ.

2 medlemmar reserverade sig dessutom emot detta beslutet. Det är praxis för god föreningsanda att 
reservation, oavsett om de är godkända eller ej så bör de stå med i protokollet. Detta för att ge en 
fullständig helhets bild av vad som skett på mötet.

Silvia Siba, vald som justerare vid årsmötet.
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